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Närvarande: Hanna Bäck, ordförande, Roxanna Sjöstedt, sekreterare, Jörgen Ödalen, Ulrika Mörth 

(till och med punkt 12), Simon Hollis, Ali Abdelzadeh, Therese Bjärstig, Martin Karlsson, Charlotta 

Söderberg, Mariana S Gustafsson, Pär Olausson (till och med punkt 8), Emma Ricknell, Ann-Cathrine 

Jungar, Tomas Larue (från och med punkt 10 till och med punkt 14) 

 

 

Ärende Åtgärd 

1 

2 
 

3 

Mötets öppnande 

Val av justeringsperson 
 

Fastställande av dagordning 

Ordförande förklarade mötet öppnat 

Styrelsen utsåg Martin Karlsson till 
justeringsperson 

Styrelsen godkände dagordningen 

4 Föregående protokoll 

a) Från styrelsen 
 

b) Från årsmötet 

 

Styrelsen godkände protokollet utan 
kommentar 

Styrelsen godkände protokollet utan 
kommentar 

5 Priskommitté för bästa uppsats av yngre 
forskare på Swepsas årsmöte 2023 

Hanna Bäck redogjorde för priskommitténs 
uppgifter och sökte frivilliga kandidater till 
kommittén.  

Styrelsen förde en principdiskussion 
huruvida uppsatsförfattarna måste vara 
aktiva vid ett svenskt universitet eller om 
det räcker att personen presenterade på 
SWEPSAs årsmöte. 

Styrelsen fattade principbeslut att det 
räcker att ha presenterat uppsats på 
årsmötet. 

Simon Hollis och Jörgen Ödalen erbjöd sig 
att vara med i kommitteen  

Styrelsen godkände förslaget 
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6 Doktorandrepresentant Jörgen Ödalen informerade om att det 
historiskt sett varit svårt att rekrytera en 
doktorandrepresentant till SWEPSA. Han 
varit i kontakt med doktorandföreningen i 
statsvetenskap på UU. Föreningen skulle 
diskutera frågan och se om de kan 
inkomma med en kandidat. 

Styrelsen diskuterade existensen av ett 
eventuellt register över doktorander och 
hur information till doktoranderna ska 
delges. 

Frågan bordlades till nästa möte. 

7 Val av vice ordförande Hanna Bäck redogjorde för behovet av en 
vice ordförande och föreslog Jörgen Ödalen 
som vice ordförande. 

Styrelsen godkände förslaget om Jörgen 
Ödalen som vice ordförande. 

8 

 

 

 

 

9 

Val av NOPSA-representant 

 

 

 

 

 
Val av representant ECPR Executive 
Committee 

Hanna Bäck informerade från möte med 
NOPSAs styrelse och eftersökte en 
representant till att sitta i styrelsen 
tillsammans med henne. 

Jörgen Ödalen erbjöd sig att åta sig 
uppdraget. 

Styrelsen godkände förslaget 

Hanna Bäck informerade kring valet av en 
ytterligare nordisk representant till ECPRs 
Executive Committee jämte den sittande 
representanten från Danmark. Då detta 
uppdrag roterar mellan de nordiska 
länderna är det nu dags för en svensk 
statsvetarrepresentant som väljas av 
SWEPSA. Senaste svenska representanten 
var Jonas Tallberg, SU. 

Fyra förslag på kandidater har inkommit till 
styrelsen. Styrelsen diskuterade 
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kandidaterna som alla ansågs kompetenta 
för uppdraget.  

Styrelsen förde även en principdiskussion 
kring olika aspekter av kandidatvalet, 
såsom spridning bland olika lärosäten och 
senioritetsaspekten. 

Styrelsen beslutade att välja Jonathan Polk 
som svensk representant till ECPR. 

10 Inriktning 2023–2024 Hanna Bäck ombad styrelsen att inkomma 
med förslag kring olika sakfrågor som ska 
drivas av SWEPSA kommande år. 

Styrelsen diskuterade kort möjliga frågor 
såsom den pågående översynen av 
forskningsfinansiering och bevakning av 
den kommande forskningspropositionen.   

Styrelsen ska inkomma med olika förslag så 
att det finns ett diskussionsunderlag till 
nästa möte. 

Frågan bordlades till nästa möte. 

11 Statsvetenskaplig tidskrift Hanna Bäck informerade om uppdraget 
som förbundsredaktör i Statsvetenskaplig 
tidskrift. 

Nuvarande förbundsredaktör har innehaft 
uppdraget en tid och intresseanmälningar 
till uppdraget har inkommit.  

Styrelsen förde en diskussion kring 
huruvida detta uppdrag ska ambulera efter 
en viss tid. Hanna Bäck ska diskutera 
formerna för uppdraget med innevarande 
förbundsredaktör. 

Frågan bordlades till nästa möte. 

12 Hemsidan Hanna Bäck informerade om att SWEPSAs 
hemsida har fått en uppdatering. Styrelsen 
var överlag positiv till förändringen och 
inkom med olika förslag och förbättringar. 
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_______________________  ______________________ 

Roxanna Sjöstedt   Hanna Bäck 

Mötessekreterare   Mötesordförande 

 

 

 

________________________  

Martin Karlsson 

Justeringsperson 

13 Nytt avhandlingspris Frågan bordlades till nästa möte  

14 Årsmötet 2023 och 2024  Hanna Bäck informerade om att trots att 
SWEPSA-konferensen i Göteborg var 
välbesökt deltog få vid förbundsmötet. 
Hanna Bäck lade fram förslaget att lägga 
förbundsmötet över lunch nästa år för att 
attrahera fler deltagare. 

Förslag att årsmötet i Umeå 2025 ska hållas 
1–4 oktober inkom.  

Styrelsen förde principdiskussion om 
huruvida alla sektioner ska kontaktas och 
erbjudas ha en arbetsgrupp inför SWEPSAs 
årliga konferens.  

Två principiella frågor lyftes rörande 
huvudspråk på konferensen och 
doktoranders platsgaranti på konferensen. 

Styrelsen beslutade att anta föreslagna 
datum för årsmötet 2025. 

Övriga frågor kring årsmötet bordlades till 
nästa möte. 

15 Övriga ärenden Inga övriga ärenden 

16 Mötets avslutande Mötet avslutades 


